
To use your card, simply go to any Damas Jewellery Store within KSA and show this email on your screen 
or a print copy at the cashier1. Only redeemable at Damas Jewellery stores in KSA. 2. Valid for 12 months 
from the date of issuance 3. Damas Jewellery e-gift cards cannot be redeemed against pure gold, gold bars, 
gold coins, gold jewellery sold by weight, loose diamonds and promotional items 4. Cannot be returned or 
refunded and cannot be replaced if lost, stolen or damaged5. If misplaced Damas Jewellery and MyList 
cannot block/cancel the card, and will not be responsible for any transactions on lost/stolen card 5. The 

voucher should be fully redeemed in a single purchase. No partial redemptions. ام ،كتقاطب مادختسال 
 اذه راهظإو ةيدوعسلا ةيبرعلا ةكلمملا لخاد تارهوجملل ساماد تالحم نم يأ ةرايز ىوس كيلع
 ساماد تالحم يف طقف .1 .بساحملل ةعوبطم ةخسن وأ كتشاش ىلع ينورتكلإلا ديربلا
 ال .3 .رادصإلا خيرات نم ًارهش 12 ةدمل ةحلاص .2 .ةيدوعسلا ةيبرعلا ةكلمملا يف تارهوجملل
 صلاخلا بهذلا لباقم ساماد تارهوجم نم ةينورتكلإلا ايادهلا تاقاطب لادبتسا نكمي
 بئاسلا ساملاو نزولاب ةعابملا ةيبهذلا تارهوجملاو ةيبهذلا تالمعلاو ةيبهذلا كئابسلاو
 وأ اهتقرس وأ اهنادقف ةلاح يف اهلادبتسا نكمي الو اهدر وأ اهتداعإ نكمي ال .4 .ةيجيورتلا داوملاو
 /اهرظح تسيل يامو تارهوجملل ساماد ل نكمي ال ،ةقاطبلا ةقرس وأ نادقف لاح يف .5 اهفلت
 بجي .6 .ةقورسملا / ةدوقفملا ةقاطبلا ىلع متت ةلماعم يأ نع ةيلوؤسملا ءالخإ عم ،اهئاغلإ
.ةيئزج دادرتسا تايلمع ال .ةدحاو ءارش ةيلمع يف لماكلاب ةميسقلا ةميق دادرتسا


